
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 24/99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 489/99 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση παράτασης προθεσμίας περαίωσης 
εκτέλεσης του έργου "Αποπεράτωση 
Φιλίππειου Γυμναστηρίου". 

 
       Σήμερα 11 Οκτωβρίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 11-10-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108, 119  του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  23 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Μ. Γαβρίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Κ. Κόλβατζης  
3. Δ. Ταχματζίδης Γ. Ουρσουζίδης  
4. Κ. Πουλασουχίδης Π. Πιτούλιας  
5. K. Aσλάνογλου Χ.  Σκουμπόπουλος  
6. Α. Δελαβερίδης Λ. Τσαβδαρίδης  
7. Δ.  Πέτκος Ε. Σοφιανίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε.  Λελεκάκης Ε. Λευκοπούλου Πάρεδροι 
9. Κ. Γκαβαϊσές Γ. Μανακούλης -------- 

10. Κ.  Βαφείδης Π. Αγαθαγγελίδης  
11. Ν. Χαμαλής    
12. Σ. Γεωργιάδης    
13. Ι.  Τριανταφυλλίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά   τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ. 477/99 
14. Α. Κεσίδης απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Κουκουρδής. 
15. M. Σουμελίδης 2) Κατά    τη  συζήτηση   της  υπ’  αριθ.  478/99  απόφασης 
16. Α. Ταραλάς αποχώρησε  ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
17. Χ. Γεωργιάδης  
18. Β. Γιαννουλάκης  
19. Σ.  Παναγιωτίδης  
20. Θ.  Σιδηρόπουλος  
21. Ι. Ακριβόπουλος  
22. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
23. Ε. Κουκουρδής  

 



Στη συνέχεια  ο κ. πρόεδρος εισηγούμενος το 10ο θέμα της ημερήσιας 
διάταξης έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 6-10-99 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου τεχνικών κ. Μενέλαου Ποτουρίδη που έχει ως εξής: 

Με την έγκριση του 4ου Σ.Π. του έργου και του 4ου ΠΚΝΤΜΕ του έργου (απ. 
ΔΣ 350/1998/31-8-1998) έγινε ρύθμιση  των εργασιών  του έργου έτσι ώστε να 
μπορούν να ολοκληρωθούν οι οικοδομικές εργασίες σε μέγιστο βαθμό αφενός και 
αφετέρου να δοθεί η δυνατότητα στο μέρος των Η/Μ εγκαταστάσεων να μπορούν να 
σταματήσουν σε ολοκληρωμένα αλλά και σε διακριτικά τμήματα. Αυτό έγινε διότι η 
δαπάνη αποπεράτωσης του κτιρίου ξεπερνά σε ποσοστό το οριακό 50% που μπορεί 
να φθάσει η παρούσα εργολαβία. Θα έπρεπε λοιπόν οι εργασίες που θα εναπομείνουν 
να είναι διακριτές, επιμετρήσιμες και ανεξάρτητες κατά το δυνατό από αυτές τις 
παρούσας εργολαβίας. 

Με την ίδια απόφαση του ΔΣ δόθηκε παράταση του χρόνου εκτέλεσης του 
έργου μέχρι τις 31-12-1998, ενόψει της αναμενόμενης συμπληρωματικής 
χρηματοδότησης  του έργου από την ΓΓΑ με ποσό 140 εκ. δρχ. Επειδή όμως η 
χρηματοδότηση αυτή δεν ευδοκίμησε, ο Δήμος μας βρέθηκε σε αδυναμία να το 
χρηματοδοτήσει και  το έργο ήταν σε καθεστώς διακοπής εργασιών. 

Ήδη το έργο εντάχθηκε για αποπεράτωση στο πρόγραμμα ΕΠΤΑ και 
μάλιστα στις κατά προτεραιότητα χρηματοδοτήσεις του 15%, με ποσό 140.000.000 
δρχ. Στην  παρούσα εργολαβία θα γίνει απορρόφηση ποσού περίπου 80.000.000 δρχ., 
μέχρι το ύψος του 4ου ΣΠ. Το υπόλοιπο ποσό θα διατεθεί με νέα δημοπράτηση των 
εργασιών που θα εναπομείνουν. 

Για την ολοκλήρωση της παρούσας εργολαβίας και την απορρόφηση του 
ποσού των 80 εκ. δρχ. πρέπει να δοθεί στον  ανάδοχο και η ανάλογη χρονική 
επάρκεια. Προτείνεται η έγκριση παράτασης του χρόνου κατασκευής του έργου μέχρι 
31-1-2000, δηλαδή χρόνος εργασίας 4 μηνών από την επανέναρξη των εργασιών. 

Μετά από τα παραπάνω παρακαλείται το ΔΣ να εγκρίνει γενική παράταση 
του χρόνου εκτέλεσης (αποπεράτωσης) του έργου μέχρι τις 31-1-2000. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο  ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Χαμαλής: Υπάρχει χρονοδιάγραμμα για το πότε επιτέλους θα τελειώσει αυτό 
το έργο; Ενδιαφέρομαι σαν πρόεδρος του Γυμναστηρίου μπάσκετ γιατί πιεζόμαστε 
από τους συλλόγους. 
 Δήμαρχος: Σ' ότι αφορά την εργολαβία το χρονοδιάγραμμα είναι 30 
χρόνια.Υπάρχει κι ένα δεύτερο κομμάτι γύρω στα 70 εκατομ.. που θα δημοπρατηθεί 
τώρα. Υπάρχει ήδη από πέρυσι απόφαση της ΔΕ απλά θα την ανανεώσουμε. Θα είναι 
χωριστά  εργολαβία γιατί έχει εξαντληθεί πλέον η δυνατότητα του συγκριτικού 
πίνακα γιατί φθάσαμε στο 50% του έργου. 
 Το δεύτερο κομμάτι θα δημοπρατηθεί με απόφαση της ΔΕ και εκεί θα 
ορίσουμε τον χρόνο αποπεράτωσης. 
 Το ΔΣ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 6-10-99 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών κ. Μενέλαου 
Ποτουρίδη. 
2.- Την με αριθ. 56/95 μελέτη του τεχνικού τμήματος Δήμου Βέροιας. 
3.- Την με αρίθ. 133/95  απόφαση της Δημαρχιακής Επιτροπής Δ. Βέροιας σύμφωνα 
με την οποία εγκρίθηκαν τα πρακτικά δημοπρασίας και έγινε η ανάθεση του 
παραπάνω έργου στην Κ/Ξ Αθ. Πετρογιάννη – Αλ. Γκουντάρα. 
4.- Την με αριθ. 350/98 απόφασή του για έγκριση του 4ου Σ.Π. και 4ου Π.Κ.Ν.Τ.Μ.Ε. 
του έργου «Ολοκλήρωση κλειστού Γυμναστηρίου 1ου Γυμνασίου» και παράταση 
προθεσμίας εκτέλεσής του μέχρι τις 31-12-98.  



5.- Ότι το έργο ήταν σε καθεστώς διακοπής εργασιών λόγω του ότι η 
συμπληρωματική χρηματοδότησή του από την Γ.Γ.Α. δεν ευδοκίμησε και ο Δήμος 
βρέθηκε σε αδυναμία να το χρηματοδοτήσει. 
6.- Ότι επειδή το έργο εντάχθηκε για αποπεράτωση στο Ε.Π.Τ.Α. κρίνεται σκόπιμο, 
για την ολοκλήρωση της παρούσας εργολαβίας, να δοθεί στον ανάδοχο και η 
ανάλογη χρονική επάρκεια. 
7.- Τις διατάξεις του Π.Δ. 402/96 (Φ.Ε.Κ. 269 Α/10-12-96), των άρθ. 43 και 45 (παρ. 
3) του Π.Δ. 609/85 (Φ.Ε.Κ. 223 Α΄) όπως τροποποιήθηκε και ισχύει σήμερα, καθώς 
και της παρ. 4 του άρθρου 5 του Ν.1418/84. 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Εγκρίνει την γενική παράταση προθεσμίας περαίωσης εκτέλεσης του έργου 
«Αποπεράτωση Φιλίππειου Γυμναστηρίου» μέχρι 31-1-2000, δηλ. χρόνος εργασίας 4 
μηνών από την επανέναρξη των εργασιών. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    489/ 1999 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Γεωργιάδης 
 I.  Kουρουζίδης Β.  Γιαννουλάκης 

 Δ.  Ταχματζίδης Σ. Παναγιωτίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ.  Πουλασουχίδης Θ. Σιδηρόπουλος 

 Α. Δελαβερίδης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Δ.  Πέτκος Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Ε. Λελεκάκης Ε. Κουκουρδής 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Γκαβαϊσές   
 Κ. Βαφείδης   
 Ν.  Χαμαλής   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Α.  Κεσίδης   
 Μ. Σουμελίδης   
     
 ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ  
 Χ. Μουτσιόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  21-10-1999 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ  
 


